
Protokoll fört  vid samråd LH Syllen och Stockholmshem 23 11 29

Närvarande: Johan Bergström förvaltare Stockholmshem

                     Ulla Lindqvist  ordförande LH Syllen

                     Anna Laurentinsson kassör LH Syllen

   


1. Frågor som kvarstår sedan förra samrådet 
- Fönsterputs av de inglasade balkongerna ut mot Stuckatörvägen


Det är beslutat det ska genomföras. Det skulle skett v 32 men firman som skulle genomföra  detta 
gick i konkurs. Förvaltaren undersöker andra firmor men inget datum för när det kan ske har 
kunnat fastställas.


- Cykelrummen. Bättre möjlighet att ställa upp dörrarna vid passage. Utbyte av cykelställ 


Förvaltaren tar fram en lösning tillsammans med teknikerna dels för möjlighet att ställa upp 
dörrarna till cykelrummen  t.ex genom ett stöd på dörren dels att byta ut cykelställen till ställ där 
det är enklare att komma åt sin cykel för låsning mm


- Lösa gatstenar


Det är beställt åtgärd av parkentreprenaden angående de lösa gatstenarna men detta har ännu 
inte kunnat genomföras. Kommer att åtgärdas så fort det är möjligt.


2.   Nya frågor från bomötet 25 oktober 
-  Klotter på skyltar


Det är klottrat på några skyltar på Stuckatörvägen Förvaltaren beställer klottersanering av dessa


-  Långa väntetider för åtgärder av fel


 Problemet med detta är att väntetiden är lång hos en del underleverantörer något som kan vara 
svårt för Stockholmshem att påverka men är en viktigt att ha med vid upphandling.


-  Fler soptunnor längst Stuckatörvägen


Det är Stockholmshem som ansvara för soptunnorna och trädgårdsmästaren som tömmer dem. 
Risken med soptunnor är att boende kastar skräp i dem som ska kastas på annat ställe. 
Förvaltaren undersöker om det är möjligt med ett par soptunnor till på Stuckatörvägen.


-  Tryggheten ev trygghetsvandring


Förvaltaren lyfter frågan om en gemensam trygghetsvandring i området med den speciella enhet 
för trygghet som finns på Stockholmshem och återkommer. 


3.  Övrigt 

 Förvaltaren kollar om det finns någon speciell uppsamlingsplats där man ska samlas vid 
brand.Speciellt av intresse om man har aktivitet i lokalen.


Problem med hundbajs diskuterades svårt att hitta någon bra lösning. Skyltar med budskapet 
rasta inte hunden här verkar ej hjälpa. I andra områden har man provat stolpar med bajspåsar och 
inte heller detta har hjälpt.




LH kommer att ha en skräpplockar dag i mars. Stockholmshem deltar eventuellt. LH meddelar 
förvaltaren datum och han återkommer om eventuellt deltagande.


 Synpunkter på den 2 års inspektion som gjordes av lägenheterna inom Syllen efter pandemin. 
Protokoll över finns men det är lite olika om vad som blivit åtgärdat. Förvaltaren ansvara inte för 
detta.


Förvaltaren tog upp vikten av att boende loggar in på Mina sidor. Där finns mycket information 
och mer och mer information kommer att förmedlas där. LH kommer att informera om detta  på 
hemsidan och på Facebooksidan.


Johan Bergström.        Anna Laurentinsson.              Ulla Lindqvist

Stockholmshem.          LH Syllen.                               LH Syllen


